

2025-2026 年度 N2- N4 傳承孝道頌親恩活動

Inheriting Filial Piety, Celebrating Parental Love

班級(Class) : N.2 - N.4

舉行地點(Location) : 本校 Our School

活動目標(Target) :

1. 認識孝順是中國文化中核心的道德價值觀之一。
 2. 表達對父母親辛勤付出的感激之情，讓父母親感受到被重視和愛護。
 3. 透過活動為家庭創造難忘的時刻，留下珍貴的回憶
1. To understand that filial piety is a fundamental virtue at the heart of Chinese culture.
 2. To show appreciation for everything parents do and let them know that they are loved and respected.
 3. To build precious memories and create special moments that the whole family will treasure forever.

活動簡介(Activity Overview)

讓幼兒認識孝順的價值觀、表達對父母親的辛勤付出的感激之情及為家庭創造難忘的時刻，本校於 2026 年 5 月 4 日(星期一)與幼兒及家長在本校進行傳承孝道頌親恩活動。幼兒與家長在活動中一同親手製作小食、進行美藝活動以創造難忘的親子時刻。幼兒亦進行了獻茶及獻花環節，讓父母親感受到被重視和愛護。

To enhance children's knowledge in the values of filial piety, express gratitude for parents' hard work, and create cherished family moments, our school held the "Inheriting Filial Piety & Honoring Parental Love" event on Monday, May 4, 2026.

During the event, children and parents worked together to hand-make snacks and participated in art activities, creating unforgettable bonding experiences. The children also offered their parents tea and flowers to show their love and respect.

